



Styrelsemöte 2025-11-17 klockan 16:15 på Uppsala studentkår

Närvarande: Astrid Lundström, Hanna Stenmark, Lisa Hallqvist, Belinda Olsson Tadesse, Nathalie Ekenberg, Josefine Englund, Tilda Flyborg, Matilda Näslund, Fredrik Tihkan, Lisa Florén, Robert Lundengård, Noomi Brännkärr, Klara Otterstedt, Emma Göthlin.

Styrelsen godkänner att Ebba Näsström, Signe Grip, Isa Lindqvist, Hannah Kullberg och Isabelle Johansson adjungeras till styrelsemötet med närvarorätt utan tillika rösträtt.

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande förklarar mötet öppnat klockan 16:20.

§ 2 Godkännande av dagordning

§ 10 Merch, läggs till i dagordningen.

Efter ovanstående ändringar beslutar styrelsen att godkänna dagordningen.

§ 3 Val av justeringsperson samt fika till nästa möte

Belinda Olsson Tadesse väljs till justeringsperson.

§ 4 Rapport från styrelsen samt valberedning

Ordförande: Under de senaste veckorna har jag deltagit på stormötet med SamSek, där vi delade tankar och idéer tillsammans med våra samarbetande föreningar. Jag har även haft möte med de engagerade medlemmar som planerar tacksittningen för HT25s generaler och kaptener, vilket gav en god överblick över deras förberedelser och deras idéer. Den senaste veckan har till stor del ägnats åt handlingar inför kommande stämman, där jag också gått igenom och justerat manus samt säkerställt att allt material är redo i tid. Det har utöver det varit en rörig och hektisk period med flera extramöten med olika delar av verksamheten, bland annat internrevisorerna och valberedningen där vi även kallat till och genomfört ett extra styrelsemöte. Utöver detta deltog jag på Golden Trios som våra otroliga evenemangs- och idrottsamordnare fixat på ett ypperligt sätt.

Vice ordförande: På senaste tiden har jag haft flera externa möten, bland annat med våra samarbetspartners där vi gått igenom planeringen inför kommande aktiviteter. Jag har också haft möten kring våra avtal med samarbetspartners.



Styrelsen var dessutom med på ett stormöte med Samsek tillsammans med andra föreningar i Uppsala. Det var givande att få höra mer om hur andra föreningar arbetar och vad de står inför just nu.

Internt har jag haft flera möten och avstämningar kring sådant som är på gång. Jag har även skrivit klart min halvårsrapport till högstämman som är nästa vecka. Vi hade även ett extrainsatt styrelsemöte med internrevisorerna och valberedningen där vi tog upp några viktiga frågor. Utöver det var jag med på vår sittning "Golden Trios" som var väldigt rolig, många var väldigt kreativa och det var kul att se engagemanget bland alla.

Administratörer: Det dagliga arbetet med den löpande verksamheten flyter på bra. Sedan sist har vi stöttat ordförande med förberedelser inför högstämman men också själva förberett det vi kan för att det ska gå så smidigt som möjligt. Vi har börjat skissa på överlämningsdokument så att våra efterträdare får en så bra grund som möjligt. Vi har även deltagit på Golden trio-sittningen som blev väldigt lyckad.

Ekonomiansvarig: Jag har haft fullt upp att färdigställa ekonomiska halvårsrapporten och förslag till budget för 2026. Jag träffade Fernando som kan visma och vi gjorde klart bokföringen för PVD. Jag har implementerat ett nytt system för bokföringen av det. Det var stormöte med samsek där det diskuterades olika arbetssätt kopplat till ekonomi, spännande! Utöver det var jag med i båda projektgrupperna till golden trio sittningen vilket var kul.

Marknadsföringssamordnare: Den senaste tiden har marknadsföringsutskottet jobbat med Julkalendern och införskaffat ännu fler sponsorer. Den 5/11 var det även SAMSEK stormöte och vi fick dela med oss av och mottog många bra tips av andra föreningars kommunikatörer om hur man kan effektivisera marknadsföringsrollen. En av dessa idéer var ett nytt bokningssystem som vi nu implementerat på provotid och vi hoppas att få nytta av fler av deras bra idéer i framtiden.

Näringslivssamordnare: Utskottet har gått igenom det nya kontraktet och beslutat vad som gäller internt. Kontrakten har signerats av alla medlemmar utom en, och ett avhopp har skett i gruppen. Planeringen inför studiebesöket den 10 februari 2026 fortskrider. Vi planerar just nu upplägget för hur anmälan till besöket ska läggas upp. Under besöket planeras följande teman: Intro & roller, Trendspaning och framtida skiften inom HR, Learning, People Analytics & AI och Frågestund med HR-ledningen. Temat "*Framtidens HR*" diskuteras som huvudfokus. Alla uppmanas att skriva in förslag i dokumentfliken och förbereda frågor till ledningen. Studiebesöket ska även marknadsföras via Dynamicus julkalender, där möjligheten att delta lyfts, genom en tävling och ett ansökningsformulär.



Arbetet med att rekrytera mentorer till mentorskapsprojektet har påbörjats. Alla i utskottet ska kontakta minst en potentiell mentor. Krav på mentor: erfarenhet inom HR/personalfrågor. En eventuell *take-over* av Dynamicus sociala medier av en tidigare mentor diskuteras som marknadsföringsinslag. Rekryteringen för vice ordförande för Vittnesstöd har börjat. Rekryteringen ska vara klar 24/11. Noomi har haft möte med vice ordförande Nathalie. De har kommit överens om att utskottet ska uppdatera PA- guiden.

Evenemangssamordnare: Golden Trios Förfestkamp X Sittning ägde rum torsdagen den 13:e november. Sittningen på Värmlands nation blev mycket lyckad och kvällen bjöd på otroliga outfäts och toppen energi. Kvällens toastmasters gjorde ett fantastiskt jobb och tackades av på scenen tillsammans med projektgruppen som även dem har lagt ner mycket engagemang inför eventet. Samarbetet med Viktor har i övrigt varit kul och fungerat bra.

Vidare har vi nu tillsammans med insparkssamordnaren Emma genomfört samtliga kaptensintervjuer. Rekryteringsprocessen har varit mycket spännande med otroliga kandidater och många sökande vilket är jätteroligt! Med det sagt är alla kaptensposter inför Insparken VT26 spikade, och en kaptensreveal kommer att publiceras på Dynamicus Instagram tisdagen den 18:e november. I samband med detta kommer vi att tillsammans med Emma anordna ett uppstartsmöte med alla kaptener som då får träffa varandra för första gången, samt generalerna.

Ansökan till vintersittningens projektgrupp är nu genomförd och projektgruppen är även den tillsatt. Uppstartsmöte med dem sker inom kort, och arbetet är tänkt att påbörjas direkt för god framförhållning. Mer information om sittningen och biljetterna kommer att publiceras på Dynamicus Instagram. Datumen för sittningen är den 19:e december!

Planerandet inför P-Riks vistelse i Uppsala 20-22 november pågår fortsatt för fullt. P-Riks är som tidigare nämnt Personalvetarstudenternas Riksförbund, och i år är Dynamicus värdföreningen för deras stora höststämman. Förutom stämman innebär vistelsen bland annat en sittning med temat Great Gatsby/Old Hollywood som vi evenemangssamordnare anordnar tillsammans med övriga styrelsen. Den kommer att äga rum på Borgen och är endast avsedd för stämmans gäster och Dynamicus styrelse.

Avslutningsvis håller vi i vanlig ordning god kontakt med Examenprojektgrupperna och deras arbete. Examensgasquen blir den 17:e januari på Norrlands nation, och examenscermonin blir den 23:e januari och kommer att vara i Universitetsaulan.



Utbildningssamordnare: Ny vecka, nya möjligheter! Sen senaste uppdatering från utbildningsutskottet så har det skett framförallt mycket mejlanden mellan olika parter. Samt har utbildningssamordnaren deltagit på SAMSEKs stormöte där han mött andra utbildningsansvariga att kunna diskutera med. Samt utskottsmöte skett där diskussioner gällande annat som man kan göra utanför insparken (En aktivitet av något slag) samt att kanske skicka ut en minienkät i strävan att samla in lite snabba åsikter (Typ 2-3 frågor högst). Vi har dessutom kikat över alternativ för hur man kan fortsätta förbättra och bygga på tentastugan och dess styrkor.

Idrottssamordnare: Denna vecka har idrottsutskottet tillsammans med evenemangssamordnarna äntligen haft den efterlängtdade "golden trios-sittningen". Idrottsutskottets uppgift var att fixa ett event som tog plats innan självaste sittningen bestående av fyra olika stationer. Eventet blev en stor succé och förfestkampen, som eventet kallades, fick mycket beröm för kreativitet och engagemang.

Jag har även lämnat över nyckel till Svandamshallarna till två individer i idrottsutskottet som kommer att hålla i den kommande veckoträningen då jag inte kommer att kunna närvara på den.

Planerande för en skidresa har fortsatt och det har skapats en facebookgrupp där studenter som är intresserade av resan kan hitta vidare information.

Insparkssamordnare: Sedan sist har jag återigen fått hjälp av evenemangssamordnarna för att genomföra intervjuer, men nu för kaptenerna VT26. Rekryteringsprocessen har både hunnit påbörjas och avslutas och vi har fått ihop ett riktigt bra gäng med kapten. Samtidigt har generalerna nu kommit igång ordentligt med sitt arbete, och jag finns löpande till hands för att hjälpa dem i hela processen.

PVD: PVD fortsätter med det löpande arbetet kring planeringen av mässan och gasquen. Projektledarna närvarade på SamSeks stormöte där det delades roliga idéer och tips. Projektledarna har även genomfört en Kick-off med alla projektgrupper som var väldigt uppskattad och lyckad. Arrangemang och Kontakt har haft möten och första mötet med representanter från FREUD och FUB där huvudområden delades ut. Fredrik har gjort om avtalsmallen och är säkerhetsansvarig för mässan och har därför varit i kontakt med Blåsenhus. Evenemang har fortsatt planeringen av gasquen tillsammans med projektgrupper från FUB och FREUD. Fokus senaste tiden har varit bokning av DJ och fotograf. Även tema har beslutats om och ytterligare aktiviteter som planeras äga rum på sittningen diskuteras. PR-gruppen har haft första gemensamma mötet med FUB och FREUDS PR-utskott där det



bestämts när och hur datum ska presenteras. Dessutom håller en gemensam grafisk profil på att formos. Sponsorarbetet fortsätter och har nu delats upp mellan föreningarna.

Valberedning: -

§ 5 Vad ser vi fram emot?

Styrelsen går varvet runt där samtliga får lyfta vad man ser fram emot. Styrelsen har mycket roliga saker, bland annat konsert och resor. Många ser även framemot helgen när P-riks kommer till Uppsala.

§ 6 Styrelsen har ordet

Styrelsen går varvet runt och alla ska berätta en sak de gjort sedan senaste styrelsemötet.

Ordförande: Jag har haft många möten och haft mycket i övrigt, så det ska bli skönt att det lugnar ner sig.

Evenemangssamordnare: Sedan sist har vi anordnat en sittning, golden trio, som var lyckad. Snart startar biljettsläpp inför vinterbalen.

Administratörer: Vi har sett över förberedelser inför stämman tillsammans med Lisa och överlämningsdokument för våra efterträdare.

Valberedning: Det var varit mycket den senaste tiden, vi har deltagit i många möten men nu när stämman snart är börjar det lugna sig.

PVD: Vi har fortsatt med det löpande arbetet.

Utbildningssamordnare: Jag har varit på programrådet tillsammans med vice ordförande.

Näringslivssamordnare: Jag och mitt utskott har startat rekryteringen inför vittnesstöd och börjat leta efter mentorer till mentorskapsprojektet.

Marknadsföringssamordnare: Sedan sist är alla luckor på julkalendern spikade.

Insparkssamordnare: Sedan sist har intervjuerna till kaptenerna genomförts och kaptenerna är tillsatta.

Ekonomi: Jag har bokfört hela PVD och gjort om hela bokföringssystemet så det blir enklare framåt.

Vice ordförande: Jag har planerat inför två olika evenemang tillsammans med samarbetspartners.

Idrottssamordnare: Deltar inte.

§ 7 Testa Mentimeter

Valberedning testar mentimeter inför höststämman på onsdag.



§ 8 Överlämningar

Styrelsen diskuterar hur överlämningar mellan styrelsemedlemmar har skett tidigare år och hur vi ska arbeta med det framöver.

§ 9 Nya rollen som evenemang

Styrelsen diskuterar evenemang som de nya evenemangssamordnarna skulle kunna fokusera på framöver.

Hanna Stenmark lämnar mötet 17:33

Hanna Stenmark åter till mötet 17:36

§ 10 Merch

Marknadsföringssamordnare och Ekonomiansvarig berättar mer om hur styrelsens betalning av tröjor kommer ske.

§ 11 Övriga frågor

Styrelsen förväntas delta på examensceremonin den 23 januari.

Om frågorna inför val av nya styrelsemedlemmar på höststämman ska ändras ska dessa skickas till valberedningen senast imorgon.

Diskussion kring hur insparken kan samordnas mellan generaler och samordnare.

Styrelsens informeras om och diskuterar torsdagens sittning.

§ 12 Sekreterarens punkt

Inget att tillägga.

§ 13 Återkoppling på mötet

Bra möte med intressanta diskussioner.

§ 14 Mötets avslutande

Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 18.16.



Ordförande Lisa Hallqvist

Sekreterare Hanna Stenmark

Justeringsperson Robert Lundengård

